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OR.Oz.0022.54.2020 

 

 

PROTOKÓŁ NR  129/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 13 listopada 2020 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2021 w tym 

dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy. 

5.3. a) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę mleka i produktów 

mleczarskich – zajęcie stanowiska. 

b) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę mięsa i podrobów oraz 

przetworów mięsnych – zajęcie stanowiska. 

c) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę oleju opałowego – zajęcie 

stanowiska. 

d) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę leków, materiałów 

opatrunkowych oraz pozostałych artykułów medycznych – zajęcie stanowiska. 

5.4. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

wniosków o przyznanie pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski – zajęcie 

stanowiska. 

5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

przyznania dofinansowania do form doskonalenia zawodowego nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski  

– zajęcie stanowiska. 
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5.6. Pismo Prezesa Zarządu Uzdrowisko Ciechocinek S.A. w sprawie wsparcia działań 

związanych z ufundowaniem nagród rzeczowych dla 6 zawodników biorących udział  

w IX Półmaratonie Uzdrowisko Ciechocinek – zajęcie stanowiska. 

5.7. Projekt umowy z Wykonawcą JSystems Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie na 

przeprowadzenie „Szkolenia z programu React od podstaw dla 2 nauczycieli w zawodzie 

technik informatyki Technikum Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach projektu 

„Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” współfinansowanego  

z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna 

edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie 

zawodowe, Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów 

związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

5.9. Projekt umowy z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

5.10. Wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim o rozważenie możliwości zwiększenia budżetu poradni z przeznaczeniem 

na zakup testów diagnostycznych – zajęcie stanowiska. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Posiedzenie prowadzone jest zdalnie. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje członków 

Zarządu Powiatu. W posiedzeniu nie uczestniczy członkini Zarządu Powiatu pani Małgorzata 

Wdowczyk. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 127/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 30 października 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 127/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 30 października 2020 r. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 128/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 3 listopada 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 128/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 3 listopada 2020 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów 

związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

5.9. Projekt umowy z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

5.10. Wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim o rozważenie możliwości zwiększenia budżetu poradni z przeznaczeniem 

na zakup testów diagnostycznych – zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021 oraz projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021 oraz projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

Proszę panią Skarbnik Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska – zgodnie z obowiązującą na dzień dzisiejszy wieloletnią prognozą 

finansową budżet na 2021 rok powinien być z nadwyżką budżetową. Niemniej, analizując 

środki, które mieliśmy zabezpieczone na spłatę kredytu i rozliczenia lat poprzednich udało się 

ten budżet stworzyć jako budżet zrównoważony z zabezpieczeniem środków na spłatę rat 

kredytów na dwa następne lata.   

Budżet po stronie dochodowej jak i wydatkowej ustalony został w projekcie budżetu  

na kwotę 69.896.114,14 zł, z tego dochody bieżące 66.972.029,09 zł, majątkowe 

2.924.085,05 zł. W dochodach majątkowych zaplanowano przychody ze sprzedaży działek  

i garaży, jak również ze sprzedaży budynku po Placówce Socjalizacyjnej.  Ponieważ nie było 

wartości szacunkowej na budynek Placówki Socjalizacyjnej zostały przychody zaplanowane 

w ten sposób, że przyjęto wartość mniej więcej szacowaną.  Szacujemy, że ze sprzedaży 

działek, garaży i budynku placówki łącznie będziemy mieli 1.380.000 zł. Z dofinansowaniem 

projektów unijnych ogółem to kwota ok. 3.000.000 zł. To jest projekt. Jeśli chodzi o stronę 

dochodową to powinno być wykonanie, może być przekroczenie dochodów, nie ma tu żadnej 

odpowiedzialności jeżeli uzyskamy większe dochody od zaplanowanych. Realne wielkości 

będziemy wiedzieli dopiero wtedy kiedy będzie po przetargach, kiedy będzie zrobiony 

szacunek budynku po placówce, żeby znać jego wartość dokładnie. Przyjęliśmy szacunkowo 

te wartości, które są w projekcie budżetu. Jak będzie realizowana sprzedaż to zawsze będzie 

można zmian dokonać. Nie można było planować zbyt wysokich dochodów, ponieważ ta 

sprzedaż działek odbywa się w różny sposób, nieraz jest tak, że jest dużo chętnych ich 

nabyciem, a innym razem Zarząd Powiatu ogłasza kolejne przetargi bo nie ma 

zainteresowania, brak oferentów. Miejmy nadzieję, że te zaplanowane dochody zostaną 

zrealizowane w przyszłym roku i oby jeszcze w większej wysokości. Potrzeb jest tak dużo, że 

jeżeli one będą w większej wysokości to na pewno Zarząd Powiatu będzie miał je na co 

przeznaczyć.  

Jeśli chodzi o wydatki budżetu to bieżące wydatki wynoszą 66.002.546,03 zł, w tym 

40.527.830 zł to są wydatki związane z wynagrodzeniami i pochodnymi od wynagrodzeń. 

Uległy one zwiększeniu o podwyżkę wynagrodzeń ustawową do najniższego wynagrodzenia 

w kraju do kwoty 2.800 zł, skutki podwyżek administracji o 200 zł, które nastąpiły w tym 

roku, jak również zabezpieczone zostały środki na Pracownicze Plany Kapitałowe. Wydatki 

majątkowe to kwota 3.893.568,11 zł. Są to środki zabezpieczone na inwestycje drogowe, 

które zostały rozpoczęte w tym roku, jak również na budowę placówki opiekuńczo – 

wychowawczej dla 14 dzieci wraz z wyposażeniem. Są to te zadania, których realizację już 

rozpoczęto nawet w minimalnej wysokości w tym roku. Zabezpieczono środki na rozbudowę 

sali gimnastycznej poprzez budowę budynku na przechowywanie sprzętu sportowego przy 
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LO w Ciechocinku i kwotę 300.000 zł na prace remontowo - konserwatorskie, 

zabezpieczające, modernizacyjne Pałacu Trojanowskich przy ZS Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim, przy założeniu, że ta kwota może stanowić udział własny przy ubieganiu się  

o dofinansowanie zewnętrzne. Przyjęliśmy 300.000 zł, zgodnie z wnioskiem złożonym przez 

Dyrektora ZS Nr 1 CKP, natomiast nie ma jeszcze opracowanej dokumentacji, która 

określałaby całkowite koszty tych prac przy Pałacu i zakresu zadań nim objętych.  Na pewno 

będzie to dużo wyższa kwota, niemniej Dyrektor ZS Nr 1 CKP składając wniosek mówił, że 

to będzie pierwszy etap realizacji inwestycji. Dyrektor przystąpił do poszukiwania źródeł 

zewnętrznych dofinansowania i miejmy nadzieję, że uda się je pozyskać i zrealizować 

inwestycję.  

Zawarto upoważnienie dla Zarządu Powiatu, żeby gdy w ciągu roku zabrakłoby środków 

finansowych, w związku z płynnością, z uruchamianiem płatności dotyczących inwestycji, 

projektów i brakiem środków  na rachunku bankowym, upoważnienie do zaciąganie kredytów 

i pożyczek, emisji papierów wartościowych na sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu 

do kwoty 2.000.000 zł. Odkąd pracuję w Starostwie Powiatowym, nigdy nie było takiej 

potrzeby, żeby te środki uruchamiać ale w związku z Covid-19 i wieloma niewiadomymi  

w przyszłym roku takie upoważnienie zostało zawarte. Dzięki temu upoważnieniu Zarząd 

Powiatu będzie mógł te pieniądze uruchomić  i spłacić je do końca roku. 

Zabezpieczono środki w wysokości 338.244 zł na zabezpieczenie ewentualnej spłaty z tytułu 

umowy poręczenia kredytu dla Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim. Miejmy 

nadzieję, że nie będzie trzeba uruchamiać tych środków, że sytuacja szpitala będzie na tyle 

dobra, że będzie mógł sam spłacać swoje zobowiązania i te środki będą stopniowo uwalniane 

wraz ze spłatą przez szpital rat kredytowych i przeznaczane na inne rzeczy w budżecie. 

Utworzono rezerwy: ogólną w wysokości 300.000 zł,  celowe w wysokości 600.000 zł w tym 

z przeznaczeniem na: wydatki bieżące placówek oświatowych 300.000 zł i realizację zadań 

własnych z zakresu zarządzania kryzysowego 300.000 zł. Na zarządzanie kryzysowe 

wychodziło ok. 200.000 zł z relacji, która jest ustawowa, niemniej przyjęliśmy 300.000 zł,  

bo nie wiemy czy nie będzie na wiosnę powrotu Covid-19 i nie trzeba będzie tych pieniędzy 

uruchomić na potrzeby związane z finansowaniem tych zadań.  

Dochody i wydatki związane z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych 

zadań zleconych odrębnymi ustawami ustalone zostały w wysokości 10.970.40 zł,  są to 

dotacje z zakresu administracji rządowej. Środki te w minimalnej wysokości uległy 

zwiększeniu i to zwiększenie nie pokrywa skutków wzrostu płacy minimalnej i dodatkowych 

kosztów związanych z realizacją tych zadań. Jak wiemy, usługi pocztowe, energia 

elektryczna, wszystkie usługi poszły w górę. Nie otrzymaliśmy w pełnej wysokości dotacji na 

składkę zdrowotną, na program 500+. Myślę, że wzorem poprzednich lat, w ciągu roku te 

środki będą ulegać zwiększeniu. Dotacje i środki otrzymane na realizację zadań 

wykonywanych na podstawie porozumień, umów między jednostkami ustalone zostały na 

kwotę 3.191.723,14 zł.  Jeśli chodzi o dotacje udzielane z budżetu dla jednostek sektora 

finansów publicznych i jednostek spoza sektora finansów publicznych, czyli to co 

przekazujemy na szkoły niepubliczne, na DPS w Grabiu, na te wszystkie jednostki 

niepubliczne, które realizują nasze zadania, jest to kwota 8.406.449 zł.  
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W załączniku przedstawiono plan dochodów budżetu państwa związanych z realizacją zadań 

rządowych zleconych jednostkom samorządu terytorialnego, jest to kwota podana przez 

Wojewodę 997.900 zł, z tego mamy w zależności od kategorii dochodów albo 25% albo 5%. 

W sumie zaplanowano udział w tych dochodach w wysokości 250.000 zł. Aczkolwiek nie 

wiadomo czy ze względu na Covid-19 nie zostaną przesunięte terminy płatności i w związku 

z tym te dochody nasze mogą być mniejsze.  

Przedstawiono przewidywane do uzyskania dochody za korzystanie ze środowiska  

w planowanej kwocie 165.000 zł i przeznaczamy je na prace związane z odwodnieniem dróg 

powiatowych realizowane przez Zarząd Dróg Powiatowych. Te środki podlegają rozliczeniu  

i należało wskazać cel ich wydatkowania.  

Zawarto upoważnienie Zarządu Powiatu do lokowania wolnych środków budżetowych na 

rachunkach bankowych w innych bankach niż bank obsługujący budżet powiatu. Niemniej 

oprocentowanie środków jest tak znikome, a mówi się jeszcze o zmniejszaniu 

oprocentowania, że przyjęliśmy delikatny wpływ dochodów z tego tytułu.  

Zawarto upoważnienie dla Zarządu Powiatu na dokonywanie zmian w planie wydatków 

bieżących na uposażenia i wynagrodzenia ze stosunku pracy oraz zmian w planie wydatków 

majątkowych, z wyłączeniem przeniesień wydatków między działami oraz likwidacji bądź 

utworzenia nowego zadania inwestycyjnego. Upoważnienie to będzie umożliwiało bardziej 

płynną pracę Zarządu Powiatu, jeśli będzie chciał przenieść między jednym zadaniem 

inwestycyjnym a drugim nie będzie potrzeby zwoływania sesji Rady Powiatu, bo to 

uprawnienie będzie dane Zarządowi. 

Czy są pytania? 

 

Pan Adam Potaczek – Komendant Powiatowy PSP w Aleksandrowie Kujawskim  

i Komendant Powiatowy Policji w Aleksandrowie Kujawskim wnosili o dofinansowanie 

niektórych zadań m.in. zakupu sprzętu, samochodu, czy zabezpieczone są na ten cel środki? 

 

Pani Dorota Sobierajska – nie. Na dzień dzisiejszy nie zostały ujęte w projekcie budżetu. 

Był problem, żeby ten budżet skonstruować jako budżet zrównoważony. Tak jak mówiłam 

powinien on być nadwyżkowy, żeby w kolejnych latach nie było problemu ze spłatą rat 

kredytowych. Środki na spłatę rat kredytowych pochodzą z przychodów a nie z dochodów, 

czyli z wyników budżetów albo z zaciągniętych kredytów. Aby nie planować kolejnego 

kredytu, bo nastąpi rolowanie, czyli na spłatę zaciągnięty będzie musiał być następny kredyt, 

przyjęto przy całej kalkulacji i zapewnieniu ciągłości działalności jednostek ten budżet jako 

zrównoważony. On jest skonstruowany na podstawie wstępnych wielkości jeśli chodzi  

o dochody i wydatki. Ostateczne wielkości będą znane po uchwaleniu budżetu Państwa  

i po rozliczeniu, sporządzeniu bilansu za ten rok. Wtedy jeszcze raz przeanalizujecie państwo 

ten budżet, rozważycie możliwości udzielenia wsparcia tym jednostkom. Zgodnie z prawem, 

samorząd nie powinien ich dofinansowywać, bo są to zadania rządowe. Ale jeżeli jest taka 

wola, co roku było wsparcie dla tych jednostek, po zapewnieniu środków na realizację 

wszystkich podstawowych zadań związanych z funkcjonowaniem powiatu, realizacją zadań 

typowo powiatowych, Zarząd Powiatu podejmie decyzję w jaki sposób udzieli wsparcia 

innym jednostkom. Proszę zwrócić uwagę w jakiej wysokości środki idą na finansowanie 

innych zadań tj. prawie 9 mln. zł, które wydajemy na placówki niepubliczne, które realizują 
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nasze zadania. W budżecie zabezpieczono również oprócz środków na budowę Placówki 

Socjalizacyjnej środki na utworzenie nowej placówki prowadzonej przez podmiot 

niepubliczny w wysokości ok. 900.000 zł. To są kolejne obciążenia dla budżetu, które  

w poprzednich latach nie miały miejsca.  Więc w pierwszej kolejności zabezpieczono środki 

na bieżące funkcjonowanie jednostek, na bieżące remonty, które są niezbędne do 

przeprowadzenia w tych jednostkach, oczywiście nie w takich wysokościach w jakich były 

wnioskowane przez dyrektorów tych jednostek. Żeby uwzględnić potrzeby tych jednostek 

potrzeba by było pięć takich budżetów jaki mamy w tej chwili. Myślę, że po rozstrzygnięciu 

konkursów na drogi, znając ostateczne wielkości, Zarząd Powiatu podejmie decyzje, które 

inwestycje sukcesywnie wprowadzać do budżetu. Wzorem lat ubiegłych, w ciągu roku dużo 

nowych inwestycji zostało wprowadzonych do budżetu i wiele dodatkowych zadań 

realizowanych było w ciągu roku. Ten projekt budżetu oparty jest na wstępnych wielkościach. 

Mam wątpliwości co do wysokości subwencji oświatowej, którą otrzymaliśmy w wysokości  

o prawie 300.000 zł mniejszej niż w tym roku, co na logikę wydaje się nieprawdopodobne 

ponieważ były podwyżki dla nauczycieli, podwyżki najniższego wynagrodzenia, nawet biorąc 

pod uwagę dotację na ucznia z niepełnosprawnościami. Naczelnik Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu weryfikuje dane, które były podane  przez szkoły i placówki 

oświatowe. Niemniej, ostatecznie będziemy mogli zweryfikować te dane dopiero po 

otrzymaniu metryczki, a kiedy wpłynie do nas metryczka oświatowa to nie wiemy. Taka 

sama, jeszcze gorsza była sytuacja w ubiegłym roku i okazało się, że po otrzymaniu 

ostatecznych wielkości subwencja ponad 1 mln. zł większa uzupełniająca wpłynęła do 

budżetu. Mam nadzieję, że może nie w takiej kwocie jak w ubiegłym roku, ale chociaż na 

poziomie tegorocznej wysokości subwencji ona zostanie wyrównana. To są wszystkie rzeczy, 

które na etapie planowania nie jesteśmy w stanie przewidzieć. 

W projekcie budżetu zabezpieczono środki na bieżące zadania jednostek, na wynagrodzenia, 

na bieżące funkcjonowanie, na drobne remonty, a oprócz tego na zadania inwestycyjne, które 

biorąc pod uwagę możliwości finansowe powiatu naprawdę są realizowane na dość dużą 

skalę. Proszę zwrócić uwagę, że prawie 70% budżetu to są dotacje i nie możemy ich 

przeznaczyć na nic innego niż cel wskazany przez Wojewodę. Są to głównie wydatki bieżące, 

które skutkują również nam, bo przecież dopłacamy do zadań rządowych z własnych 

pieniędzy, a one z kolei skutkują na zachowanie relacji między dochodami bieżącymi a 

wydatkami bieżącymi. Powtarzam przez cały czas to, że ta różnica między dochodami 

bieżącymi a wydatkami bieżącymi tzw. nadwyżka operacyjna plus dochody ze sprzedaży 

mienia to jest ta kwota, którą Zarząd Powiatu powinien przeznaczyć na spłatę kredytu  

i na inwestycje. U nas ona wynosi 900.000 zł. Posiłkujemy się jeszcze środkami, które 

mieliśmy z lat poprzednich, tak, że spłatę rat kredytu ogarniamy. Mamy jeszcze w tym roku 

co sprzedać. Natomiast w kolejnych latach, majątek powiatu będzie się kurczył i zakres 

inwestowania też będzie coraz mniejszy. Musicie państwo zdać sobie z tego sprawę, że jak 

nie zmieni się sposób finansowania powiatów to zostaną do realizacji tylko czynności 

administracyjne. Nie będzie mowy o inwestycjach bo po prostu tych pieniędzy nie będzie. 

Miejmy nadzieję, że w końcu rozstrzygnie się sprawa związana z finansowaniem szpitali, że 

być może  coś do powiatu wpłynie z racji pokrywania kosztów funkcjonowania szpitali. 

Przyszły rok jest pełen niespodzianek. Ja patrzę z optymizmem, że na pewno ta ostateczna 

wersja budżetu po otrzymaniu ostatecznych wielkości stałych i pewnych będzie bardziej 
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optymistyczna niż w tej chwili. W tej chwili budżet jest skonstruowany w ten sposób, że 

zabezpieczono środki na funkcjonowanie i realizację zadań, rozwijamy się poprzez inwestycje 

kontynuowane, które  poprzechodziły z roku poprzedniego i musimy je wykonać bo umowy 

mamy pozawierane i póki co na dzień dzisiejszy nie ma możliwości wprowadzenia nowych 

zadań. Myślę optymistycznie, że taka możliwość pojawi się na przełomie marca i kwietnia, 

kiedy ostateczne wskaźniki do nas wpłyną i będzie rozliczenie tego roku.   

Jeśli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową to skonstruowana jest z założeniem 

niewielkiego wzrostu dotacji i subwencji. Dochody z mienia planowane są na kolejne lata  

w wielkościach małych. Wieloletnia Prognoza Finansowa opracowana jest do 2030 roku to 

jest do roku kiedy spłacamy ostatnie kredyty, a właściwie zabezpieczenie poręczenia kredytu 

szpitala. Dochody z mienia planowane są w bardzo ostrożny sposób w wysokości 50.000 zł 

rocznie. Również jeśli chodzi o wydatki majątkowe są zbliżone w tej samej wielkości.  Tak 

jak mówię, pozyskanie dodatkowych środków na pewno zweryfikuje te wydatki w latach 

kolejnych.  

Z optymistycznych rzeczy, budżety kolejnych lat przewidują nadwyżki budżetowe. Będą to 

niewątpliwie trudne do skonstruowania budżety bez zmiany sposobu finansowania powiatów. 

Musicie państwo liczyć się z tym, że za rok czy za dwa lata budżety muszą być konstruowane 

z nadwyżką budżetową, ale to jest odległy okres. 

Przedstawiony jest harmonogram spłaty rat kredytowych. Przez okres co najmniej czteroletni 

są ponadmilionowe. Do tego dochodzi spłata odsetek w wysokości ok. dwustu tysięcy i cały 

czas zabezpieczenie ponad trzystu tysięcy poręczenia kredytu szpitala. 

Procedura związana z budżetem jest taka, że po przyjęciu przez Zarząd Powiatu projekt 

budżetu przekazany zostanie Radzie Powiatu, rozesłany będzie wszystkim radnym  

i Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Regionalna Izba Obrachunkowa, biorąc pod uwagę 

wskaźniki i realność wykonania wyda opinię dotyczącą tego projektu. Projekt budżetu trafi 

również pod obrady komisji Rady Powiatu. Proszę, żebyście państwo przekonali radnych, 

argumentując sytuacją finansową, czyli tym co mówiłam, że zarówno przy budżecie na rok 

2020, jak i teraz przy budżecie na 2021 rok jeżeli chodzi o możliwości finansowe, żeby radni 

nie robili rewolucji w tym projekcie budżetu. Nie są uwzględnione wnioski komisji Rady 

Powiatu i radnych ponieważ były to marzenia, oczekiwania niewspółmierne do możliwości 

finansowych powiatu. Wszystkie komisje wnioskowały o 5 mln. zł na wydatki bieżące dla 

szpitala, 2,5 mln. zł na wydatki majątkowe. Znane są państwu te wnioski. Moja prośba jest 

taka, żeby można skutecznie wejść w ten rok 2021, żeby uchwalić budżet w przedstawionej 

wersji, żeby móc realizować zadania od początku roku, proszę przekazać radnym informacje, 

o których mówiłam, że weryfikacja budżetu, jak corocznie, nastąpi na przełomie marca  

i kwietnia i tak jak w tym roku Zarząd Powiatu wywiązał się z obietnic i gro rzeczy, które  

w pierwotnym budżecie na 2020 rok nie znalazła się, w ciągu roku się pojawiło w budżecie. 

Myślę, że podobnie będzie w tym roku.  

 

Pani Lidia Tokarska -  czy są pytania, uwagi? Nie ma. Dziękuję pani Skarbnik. 

Sobie, radnym i pracownikom powiatu życzymy, żeby udało się nam zrealizować ten budżet, 

żeby wielkości na koniec kwartału przyszłego roku były bardziej optymistyczne, żebyśmy 

mogli wprowadzać kolejne zadania inwestycyjne do budżetu. 
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Pani Dorota Sobierajska – wybiegając do posiedzeń komisji Rady Powiatu, które będą 

opiniowały ten projekt budżetu, składały wnioski, które trafią do Komisji Finansowo – 

Budżetowej, która to je zweryfikuje i przedstawi Zarządowi Powiatu, a Zarząd je uwzględni 

albo nie uwzględni, jest kilka istotnych rzeczy, które państwo musicie przekazać komisjom  

o uprawnieniach radnych. Ta wersja budżetu, która jest przedstawiona  daje możliwość 

radnym dokonania zmian. Ale są pewne ograniczenia. Nie można spowodować wprowadzenia 

deficytu, czy jego zwiększenia. Trzeba zapewnić ciągłość działania wszystkich jednostek, 

czyli przesuwając środki radni muszą wziąć pod uwagę to, że nie mogą zabrać np. połowy 

środków na wynagrodzenia. Jeśli będą chcieli wprowadzić nowe zadania to muszą wskazać 

realne źródła ich finansowania. Nie może tak być, kiedyś mieliśmy taki przypadek, że jeden  

z radnych wskazał, żeby zwiększyć dochody z mienia o 3 mln. zł i wprowadzić dodatkową 

inwestycję. Nie jest tak. Regionalna Izba Obrachunkowa uchyli taką uchwałę. Radni  

na pewno mają wpływ na konstrukcję budżetu ale przy zachowaniu pewnych reguł  

i schematów. Najlepsza opcja byłaby taka, żeby Rada Powiatu uchwaliła budżet  

w przedstawionej wersji. Natomiast ewentualne zmiany, po rozliczeniu 2020 roku,  

po otrzymaniu ostatecznych wskaźników do budżetu.  

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję podjąć uchwałę w sprawie przyjęcia projektu budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030 i przekazać: Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół we Włocławku celem wydania opinii oraz 

Przewodniczącemu Rady Powiatu Aleksandrowskiego celem nadania biegu prac nad 

projektem budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021 oraz projektem Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030 i ich  

uchwaleniem. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030 i postanowił przekazać: 

1) Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół we Włocławku celem wydania 

opinii, 

2) Przewodniczącemu Rady Powiatu Aleksandrowskiego celem nadania biegu prac nad  

projektem budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021 oraz projektem Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030 i ich  

uchwaleniem. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030, stanowi załącznik do protokołu. 



10 
 

 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w roku 

2021 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2021 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, 

święta i inne dni wolne od pracy. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich burmistrzów miast i wójtów gmin  

z terenu powiatu. Natomiast, Pomorsko – Kujawska Okręgowa Izba Aptekarska  

w Bydgoszczy przesłany projekt zaopiniowała negatywnie. Negatywnie odniosła się  

do dyżurów aptek w godzinach 20:00 – 8:00 dnia następnego. 

Stanowisko aptek jest takie, że godziny te powinny być skrócone. Stanowisko aptek 

przesłałam wszystkim radnym celem zapoznania z postulatami właścicieli aptek. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie 

Powiatu Aleksandrowskiego w roku 2021 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, 

święta i inne dni wolne od pracy i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w roku 2021 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy  

i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 6 listopada 2020 r. znak: 

PS.Pz.801.10.2020 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w roku 2021 w tym dyżurów w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. a) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę mleka  

i produktów mleczarskich – zajęcie stanowiska. 

b) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę mięsa  

i podrobów oraz przetworów mięsnych – zajęcie stanowiska. 
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c) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę oleju 

opałowego – zajęcie stanowiska. 

d) Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę leków, 

materiałów opatrunkowych oraz pozostałych artykułów medycznych – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. a) Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody  

na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego na dostawę mleka i produktów mleczarskich. 

Kryterium wyboru oferty cena 100%. Wartość zamówienia brutto 175.090 zł. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę mleka 

i produktów mleczarskich. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę mleka i produktów 

mleczarskich. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. b) Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na 

wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego na dostawę mięsa i podrobów oraz przetworów mięsnych. 

Kryterium wyboru oferty cena 100%. Wartość zamówienia brutto 232.728 zł. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę mięsa 

i podrobów oraz przetworów mięsnych. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę mięsa i podrobów oraz 

przetworów mięsnych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. c) Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na 

wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego na dostawę oleju opałowego. 

Kryterium wyboru oferty cena 100%. Wartość zamówienia brutto 361.620 zł. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę oleju 

opałowego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę oleju opałowego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. d) Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na 

wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego na dostawę leków, materiałów opatrunkowych oraz pozostałych artykułów 

medycznych. 

Kryterium wyboru oferty cena 100%. Wartość zamówienia brutto 752.056 zł. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę leków, 

materiałów opatrunkowych oraz pozostałych artykułów medycznych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na dostawę leków, materiałów 

opatrunkowych oraz pozostałych artykułów medycznych. 
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Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 5 listopada 2020 r. znak: 

Rz.272.5.6.2020 wraz z wnioskami Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia 2 listopada 2020 r. o wyrażenie zgody na 

wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 

nieograniczonego na: dostawę mleka i produktów mleczarskich, dostawę mięsa i podrobów 

oraz przetworów mięsnych, dostawę oleju opałowego, dostawę leków, materiałów 

opatrunkowych oraz pozostałych artykułów medycznych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

wniosków o przyznanie pomocy finansowej z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie wniosków o przyznanie pomocy finansowej  

z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Powiat Aleksandrowski. 

Wnioski nauczycieli zostały zweryfikowane i zaopiniowane przez dyrektorów szkół. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję przyznać pomoc finansową z funduszu 

zdrowotnego dla nauczycieli szkół prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski w wysokości 

odpowiednio: 900 zł, 450 zł, 700 zł, po dokonaniu zmian w budżecie powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyznał pomoc finansową z funduszu zdrowotnego dla nauczycieli szkół 

prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski w wysokości odpowiednio: 900 zł, 450 zł,  

700 zł, po dokonaniu zmian w budżecie powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 9 listopada 2020 r. 

znak: PS.3032.29.2020 w sprawie wniosków o przyznanie pomocy finansowej z funduszu 

zdrowotnego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

przyznania dofinansowania do form doskonalenia zawodowego nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski 

– zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przyznania dofinansowania do form doskonalenia 

zawodowego nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat Aleksandrowski. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pan Adam Potaczek – pani Dyrektor Poradni złożyła  wniosek o uruchomienie środków na 

dofinansowanie form doskonalenia zawodowego w drugim półroczu. Dyrektorzy szkół 

złożyli wnioski w marcu br. i w całości środki zostały im przekazane za wyjątkiem poradni. 

Czy będziemy musieli przesunąć środki w budżecie? 

 

Pani Dorota Sobierajska – w planie wykonawczym trzeba przesunąć na poradnię, z planu 

finansowego Starostwa Powiatowego trzeba przesunąć środki na plan finansowy Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej. 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję przyznać dofinansowanie do form doskonalenia 

zawodowego nauczycielom zatrudnionym w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim w wysokości 6.000 zł w tym: na studia podyplomowe – 

integracja sesnsoryczna – diagnoza i terapia dzieci 2.000 zł, pozostałe formy kształcenia 

nauczycieli wynikające z potrzeb organizacyjnych placówki 4.000 zł, po dokonaniu zmian  

w budżecie powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyznał dofinansowanie do form doskonalenia zawodowego nauczycielom 

zatrudnionym w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim  

w wysokości 6.000 zł w tym: na studia podyplomowe – integracja sesnsoryczna – diagnoza  

i terapia dzieci 2.000 zł, pozostałe formy kształcenia nauczycieli wynikające z potrzeb 

organizacyjnych placówki 4.000 zł, po dokonaniu zmian w budżecie powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 9 listopada 2020 r. 

znak: PS.4371.5.2020 wraz z pismem Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 1 października 2020 r. znak: PPP.1503.4.2020 w sprawie 

przyznania dofinansowania do form doskonalenia zawodowego nauczycielom zatrudnionym 

w placówce, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.6. Pismo Prezesa Zarządu Uzdrowisko Ciechocinek S.A. w sprawie wsparcia 

działań związanych z ufundowaniem nagród rzeczowych dla 6 zawodników biorących 

udział w IX Półmaratonie Uzdrowisko Ciechocinek – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Prezesa Zarządu Uzdrowisko 

Ciechocinek S.A. w sprawie wsparcia działań związanych z ufundowaniem nagród 

rzeczowych dla 6 zawodników biorących udział w IX Półmaratonie Uzdrowisko Ciechocinek. 

Co roku Zarząd Powiatu wspierał ten półmaraton. W zeszłym roku przeznaczyliśmy  

na nagrody 600 zł. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Prezesa Zarządu 

Uzdrowisko Ciechocinek S.A. i ufundować nagrody rzeczowe dla 6 zawodników biorących 

udział w IX Półmaratonie Uzdrowisko Ciechocinek za kwotę do 600 zł ze środków 

zabezpieczonych w budżecie powiatu w dziale 926 rozdział 92605 §4190. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Zarządu Uzdrowisko Ciechocinek 

S.A. i postanowił ufundować nagrody rzeczowe dla 6 zawodników biorących udział  

w IX Półmaratonie Uzdrowisko Ciechocinek za kwotę do 600 zł ze środków zabezpieczonych 

w budżecie powiatu w dziale 926 rozdział 92605 §4190. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo  Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 9 listopada  

2020 r. znak: PS.0532.20.2020 wraz z pismem Prezesa Zarządu Uzdrowisko Ciechocinek 

S.A. z dnia 5 listopada 2020 r. w sprawie wsparcia działań związanych z ufundowaniem 

nagród rzeczowych dla 6 zawodników biorących udział w IX Półmaratonie Uzdrowisko 

Ciechocinek, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt umowy z Wykonawcą JSystems Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie  

na przeprowadzenie „Szkolenia z programu React od podstaw dla 2 nauczycieli  

w zawodzie technik informatyki Technikum Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”  

w ramach projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi 

priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne  

i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe, Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt umowy z Wykonawcą 

JSystems Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie na przeprowadzenie „Szkolenia z programu 

React od podstaw dla 2 nauczycieli w zawodzie technik informatyki Technikum Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość  



16 
 

 

 

 

– II etap” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi 

priorytetowej 10 Innowacyjna edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne i zawodowe, 

Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie zawodowe, Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zawrzeć umowę z Wykonawcą JSystems Sp. z o.o. 

z siedzibą w Warszawie na przeprowadzenie „Szkolenia z programu React od podstaw dla  

2 nauczycieli w zawodzie technik informatyki Technikum Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim” w ramach projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap”. 

Wynagrodzenie wykonawcy ustala się na kwotę brutto 7.000 zł. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Wykonawcą JSystems Sp. z o.o. z siedzibą  

w Warszawie na przeprowadzenie „Szkolenia z programu React od podstaw dla  

2 nauczycieli w zawodzie technik informatyki Technikum Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” 

w ramach projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” współfinansowanego  

z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna 

edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie 

zawodowe, Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

na lata 2014 – 2020. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Dorota Sobierajska – są bardzo krótkie terminy, proszę na to zwrócić uwagę 

Wydziałowi Rozwoju i Inwestycji Powiatu. Termin wykonania umowy 15 grudnia 2020 r. 

Należność płatna będzie w terminie 14 dni od daty doręczenie faktury. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zobowiązać Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu do 

monitorowania terminów realizacji umowy ze względu na koniec roku budżetowego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zobowiązuje Wydział Rozwoju i Inwestycji Powiatu do monitorowania 

terminów realizacji umowy ze względu na koniec roku budżetowego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 9 listopada 2020 r. znak: 

Rz.272.2.15.2020 wraz z projektem umowy z Wykonawcą JSystems Sp. z o.o. z siedzibą  

w Warszawie na przeprowadzenie „Szkolenia z programu React od podstaw dla 2 nauczycieli 

w zawodzie technik informatyki Technikum Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” w ramach 

projektu „Szkoła zawodowa szansą na przyszłość – II etap” współfinansowanego  
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z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi priorytetowej 10 Innowacyjna 

edukacja, Działanie 10.2 Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie 10.2.3 Kształcenie 

zawodowe, Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

na lata 2014 – 2020, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów 

związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem 

pojazdów. 

Rada Powiatu corocznie ustala wysokość opłat i kosztów związanych z usunięciem  

i przechowywaniem pojazdów. Natomiast Minister Finansów ogłasza w drodze 

obwieszczenia maksymalne stawki opłat na każdy rok kalendarzowy. Przy ustalaniu 

wysokości opłat organ uprawniony jest do wzięcia pod uwagę rzeczywistych kosztów 

usunięcia i przechowywania pojazdów. Powiat nie może na tym zarabiać, a opłaty stanowią 

dochód własny powiatu. Przypominam, że zawarliśmy 5 grudnia 2019 r. umowę z PUH 

AUTOMOBIL Sp. z o.o. z siedzibą we Włocławku na świadczenie usług w zakresie usuwania 

pojazdów z dróg na obszarze powiatu oraz ich przechowywania na parkingu strzeżonym. 

Umowa jest zawarta do 31 grudnia 2021 roku. Wysokość ustalonych z wykonawcą stawek ma 

odzwierciedlenie w niniejszym projekcie uchwały.  

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem 

pojazdów i wnieść pod obrady Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów i postanowił wnieść 

pod obrady Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu z dnia 10 listopada 2020 r. znak: 

KT.7250.7.10.2020 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

opłat i kosztów związanych z usunięciem i przechowywaniem pojazdów, stanowi załącznik 

do protokołu. 
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Ad 5.9. Projekt umowy z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt umowy z Województwem 

Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów  

i techników. 

Na podstawie niniejszego porozumienia troje uczniów ze szkół prowadzonych przez powiat 

tj. z Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku i Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim otrzyma stypendium Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

w wysokości 300 zł miesięcznie w okresie od września 2020 r. do czerwca 2021 r. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję zawrzeć umowę z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Województwem Kujawsko – Pomorskim  

w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 13 listopada  

2020 r. znak: PS.4363.3.2020 wraz z projektem umowy z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim w sprawie przyznania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim o rozważenie możliwości zwiększenia budżetu poradni z przeznaczeniem 

na zakup testów diagnostycznych – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.10. Wniosek Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim o rozważenie możliwości 

zwiększenia budżetu poradni z przeznaczeniem na zakup testów diagnostycznych. 

Środki finansowe na zakup testów zostały zaplanowane na rok 2021. W przypadku zakupu 

testów w roku bieżącym przyznawany jest rabat w wysokości 25%. Przy zakupie 3 testów jest 

to kwota oszczędności ok. 2.300 zł. 

Czy są pytania, uwagi? 

 

Pan Adam Potaczek – jakie jest stanowisko pani Skarbnik? 

 

Pani Dorota Sobierajska – jeżeli jest wola Zarządu Powiatu na pozytywne rozpatrzenie 

wniosku to można zwiększyć plan finansowy poradni poprzez rozwiązanie rezerwy 

oświatowej. 
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Pani Lidia Tokarska - proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim i zwiększyć budżet poradni  

o kwotę 4.643 zł z przeznaczeniem na zakup testów diagnostycznych, po dokonaniu zmian  

w budżecie powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił zwiększyć budżet poradni o kwotę 

4.643 zł z przeznaczeniem na zakup testów diagnostycznych, po dokonaniu zmian  

w budżecie powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 13 listopada  

2020 r. znak: PS.4324.91.2020 wraz z wnioskiem Dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 9 listopada 2020 r. o rozważenie 

możliwości zwiększenia budżetu poradni z przeznaczeniem na zakup testów diagnostycznych, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:39. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 

 

 


